
HOK september 2024



Spørsmål fra Jan Thorleif Lafton Arbeiderpartiet

AV1 roboter i Ringerike

1. Hvor mye brukes AV1 roboter i Ringeriksskolen? 

2. Har AV1 robotene god effekt?

3. Hvordan opplever lærene bruken av AV1 i opplæringen?



Bruk av AV1 roboter i Ringerike

• Ringerike har fem AV1 roboter

• de er lite i bruk, siste gang var mai 2023

• har vært testet på fem skoler

• har rutiner for bruk av AV1 med tanke på 
personvern, godkjenning fra foreldre og 
lærere

• vi har alt for lite grunnlag til å si noe om 
effekten i Ringerike

• i Sverige vises det til gode resultater, både for 
elever som er syke over lang tid, og for 
skolevegrere

• vi har hverken fått positive eller negative 
tilbakemeldinger fra lærerne som har prøvd, 
men de har vært villig til å prøve.



Spørsmål fra Jan Thorleif Lafton Arbeiderpartiet

• Ang.
1.Andedammen - Heradsbygda
2.Hjerterommet - Benterud
3.Eik - Hov Ungdomskole

• Hvordan har oppstarten vært?
• Er avdelingene tilpasset de elevene som er der?
• Er det ventelister der?



Andedammen – Heradsbygda Barnehage

Hvordan har oppstarten vært?
Er avdelingene tilpasset de elevene som er der?
Er det ventelister der?



Hjerterommet Benterud (Barneskole)

Hvordan har oppstarten vært?
Er avdelingene tilpasset de elevene som er der?
Er det ventelister der?



Eik Hov ungdomsskole

Hvordan har oppstarten vært?
Er avdelingene tilpasset de elevene som er der?
Er det ventelister der?



Kapasitet

Særskilt tilrettelagt (STSA) spesialpedagogisk grunnskoleopplæring



Avslutning og takk!Takk for oppmerksomheten!



Avslutning og takk!Takk for oppmerksomheten!
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